## Technical specification for the selecting a clinic for the student's checkup.

- 1. Service should include: medical professional examination by neurology, ENT doctor, ophthalmologist, surgeon, therapist, ECG;
- 2. Performer should provide services using their own materials and equipment;
- 3. Place of rendering the service the medical center of KIMEP University;
- 4. Students who have not been examined in the customer's medical center, should pass it in the contractor's clinic for the next two weeks;
- 5. Contractor must have all the necessary permits (licenses);
- 6. Cost of service should be no more than 4000 KZT.

## Техническое задание на выбор клиники для обследования студента.

- 1. Услуга должна включать: медицинский осмотр невролога, лор врача, окулиста, хирурга, терапевта, ЭКГ;
- 2. Исполнитель должен оказывать услуги с использованием собственных материалов и оборудования;
- 3. Место оказания услуги медицинский центр Университета КИМЭП;
- 4. Студенты, не прошедшие обследование в медицинском центре заказчика, должны пройти его в клинике подрядчика в течение следующих двух недель;
- 5. Подрядчик должен иметь все необходимые разрешения (лицензии);
- 6. Стоимость услуги должна быть не более 4000 тенге.

Christopher Edward Bridges, Ph.D., Dean of Student Affairs

Natalya Yasa, Senior Doctor of KIMEP U Medical Center

Y